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Onderwerp vraag: Verbetering van de verkeersveiligheid op de 

Hombeeksesteenweg 

Toelichtende nota 

De Hombeeksesteenweg is een belangrijke verkeersader die Hombeek met Mechelen 

verbindt, maar de straat is niet voorzien voor het toenemende aantal fietsers. Het 

geschrankt parkeren, vooral vanaf de zij-ingang van het Vrijbroekpark, maakt het 
tijdens de ochtend- en avondspits voor veel fietsers een moeilijke en onveilige 

opdracht. Daarnaast zorgt het zwaar wegtransport door de aanwezigheid van 
Kellogg’s en Procter & Gamble voor extra verkeersdrukte. Voetgangers ondervinden 

ook hinder, met name ter hoogte van de Potaardestraat, waar ze zich samen met de 

fietsers moeten begeven over een zeer smalle strook. 

Mijn vragen aan het stadsbestuur zijn als volgt: 

1. Plant het stadsbestuur een heraanleg van de Hombeeksesteenweg om de 
verkeersveiligheid voor fietsers en voetgangers te verbeteren? 

 
2. Welke maatregelen kan het stadsbestuur (in afwachting van een heraanleg) 

nemen om de situatie veiliger te maken voor fietsers en voetgangers? Denk 
hierbij aan maatregelen zoals fietssuggestiestroken over de hele steenweg, 

parkeren aan slechts één kant, of het omleiden of verbieden van zwaar verkeer 

tijdens de ochtend- en avondspits. 

         Johan De Vleeshouwer 

 
 

 
 


